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Rada Miasta Ostrów Mazowiecka  

Protokół nr VII/2019  

VII Sesja w dniu 23 maja 2019  

Obrady rozpoczęto 23 maja 2019 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 19:48 tego samego 

dnia.  

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Dylewski 

2. Mirosław Gromek 

3. Beata Herman 

4. Michał Kacprzak 

5. Bogusław Konrad 

6. Anna Krajewska 

7. Robert Krajewski 

8. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska 

9. Krzysztof Laska 

10. Ewa Orzechowska 

11. Waldemar Józef Pałys  

12. Jerzy Pawluczuk 

13. Paweł Adrian Pecura 

14. Mirosław Pędzich 

15. Andrzej Pęksa 

16. Edward Witold Podbielski 

17. Mieczysław Szymalski 

18. Renata Teresa Trojanowska 

19. Henryk Wilczewski 

20. Jacek Wilczyński 

21. Edward Zalewski 

1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski dokonał otwarcia VII sesji Rady 

Miasta, zwołanej w trybie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym wypowiadając formułę „Otwieram VII sesję Rady Miasta Ostrów Mazowiecka”. 

Następnie przywitał serdecznie zaproszonych gości oraz wszystkich przybyłych na obrady. 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski stwierdził,  

że na stan 21 Radnych, na sesji obecnych jest 21 radnych, w związku z powyższym podjęte 

uchwały będą prawomocne. 
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2. Informacja o porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski udzielił informacji, że Rada Miasta 

może wprowadzić zmiany do porządku obrad bezwzględną większością głosów ustawowego 

składu Rady. Poinformował, że Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer złożył wniosek  

o wprowadzenie do porządku obrad następujących projektów uchwał: 

a) w sprawie uchylenia Uchwały Nr VI/49/2019 w sprawie upoważnienia Dyrektora 

Miejskiego Przedszkola Nr 1 w Ostrowi Mazowieckiej do załatwiania indywidualnych spraw 

z zakresu administracji publicznej;  

b) w sprawie uchylenia Uchwały Nr VI/50/2019 w sprawie upoważnienia Dyrektora 

Miejskiego Przedszkola Nr 2 w Ostrowi Mazowieckiej do załatwiania indywidualnych spraw 

z zakresu administracji publicznej;  

c) w sprawie uchylenia Uchwały Nr VI/51/2019 w sprawie upoważnienia Dyrektora 

Miejskiego Przedszkola Nr 3 w Ostrowi Mazowieckiej do załatwiania indywidualnych spraw 

z zakresu administracji publicznej; 

d) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Miasto Ostrów Mazowiecka w drodze 

darowizny nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa;  

e) w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny na rzecz Skarbu Państwa prawa 

własności nieruchomości komunalnej położonej w Ostrowi Mazowieckiej; 

f) w sprawie zmian do umowy o prowadzeniu jako wspólnej instytucji kultury pod nazwą 

Muzeum-Dom Rodziny Pileckich w Ostrowi Mazowieckiej (w organizacji) oraz ustalenia 

brzmienia statutu tego Muzeum. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski zapytał czy są jakieś inne wnioski  

lub uwagi do porządku obrad sesji Rady Miasta.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

Radna p. Anna Krajewska zwróciła uwagę, że Radnym po raz pierwszy przedstawiono 

część uchwał.  Poprosiła o udostępnienie radnym ww. projektów uchwał. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski wytłumaczył, że informacja na temat 

poszczególnych uchwał będzie przekazana radnym miasta w przypadku wprowadzenia  

ich do porządku obrad.  

Radny p. Stanisław Dylewski przypomniał, że w przeszłości Burmistrz Miasta 

przedstawiał informację o stanie realizacji inwestycji. Zgłosił wniosek formalny  

o  wprowadzenie do porządku obrad informacji o stanie realizacji inwestycji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski spostrzegł, że podczas poprzedniej 

sesji Rady Miasta wniosek radnego p. Stanisława Dylewskiego nie został przyjęty w trakcie 

głosowania.  

Radny p. Stanisław Dylewski wyjaśnił, że na poprzedniej sesji Rady Miasta wniosek 

radnego dot. informacji Burmistrza Miasta z działalności między sesjami. Z kolei wniosek 

radnego składany na obecnej sesji Rady Miasta związany jest z  przedstawieniem informacji  

o stanie realizacji inwestycji.  
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Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski udzielił informacji, że wniosek  

o podobnej treści z wczorajszego posiedzenia Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju 

Społeczno-Gospodarczego został przekazany do Burmistrza Miasta.  

Radny p. Stanisław Dylewski wyraził zdanie, że wniosek Komisji Finansowej  

i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego będzie rozpatrywany na kolejnej sesji Rady Miasta. 

Powiedział, że chciałby otrzymać ww. informacje na aktualnie trwającej sesji Rady Miasta.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski potwierdził, że  odbędzie się 

głosowanie nad wnioskiem radnego p. Stanisława Dylewskiego. 

Radny p. Henryk Wilczewski wyraził opinię, że w pierwszej kolejności Rada Miasta 

powinna głosować nad punktem dot. określenia metody ustalania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustaleniem stawki opłaty, a w dalszej kolejności toku obrad 

zmianę uchwały budżetowej.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer powiadomił, że wszystkie działania są podejmowane 

zgodnie z procedurą. Wspomniał, że Rada Miasta może dokonać zmian w porządku obrad, 

jednakże zdaniem Burmistrza Miasta nie jest to konieczne.  

Radny p. Henryk Wilczewski (Ad Vocem) oznajmił, że jeżeli Rada Miasta podejmie 

uchwałę dot. zmiany uchwały budżetowej na 2019 r. oraz zmianę wieloletniej prognozy 

finansowej to wówczas nie ma potrzeby procedowania uchwały odnoszącej się do  określenia 

metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustaleniem stawki 

opłaty. Argumentował swoje zdanie zawarciem w uchwałach dot. zmian w budżecie miasta 

treści jakie miałaby wprowadzać uchwała związana z określenia metody ustalania opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustaleniem stawki opłaty. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska wskazała, że władze miasta w punkcie właściwym 

porządku obrad zamierzały zgłosić autopoprawkę do projektów uchwał w spawie: zmiany 

uchwały budżetowej, zmiany wieloletniej prognozy finansowej i zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego. Wytłumaczyła, że proponowana zmiana uchwały budżetowej  

wraz z autopoprawką zawiera przeniesienie środków pieniężnych do innej klasyfikacji 

budżetowej nie związanej z opłatą. Dodała, że uchwały: zmiana uchwały budżetowej i zmiana 

wieloletniej prognozy finansowej oraz dot. kredytu są niezależne od projektu uchwały dot. 

określenia metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustaleniem stawki opłaty. Nadmieniła, iż nie ma przeciwwskazań do procedowania uchwał  

w aktualnej kolejności przyjętej do porządku obrad.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski objaśnił, że ze względów 

organizacyjnych wnioski zostały pogrupowane  a następnie poddał je pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie:wprowadzenia do Porządku obrad punktu: Podjęcie uchwał : a) 

w sprawie uchylenia Uchwały Nr VI/49/2019 w sprawie upoważnienia Dyrektora 

Miejskiego Przedszkola Nr 1 w Ostrowi Mazowieckiej do załatwiania indywidualnych 

spraw z zakresu administracji publicznej; b) w sprawie uchylenia Uchwały Nr 

VI/50/2019 w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejskiego Przedszkola Nr 2 w Ostrowi 

Mazowieckiej do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej; 
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c) w sprawie uchylenia Uchwały Nr VI/51/2019 w sprawie upoważnienia Dyrektora 

Miejskiego Przedszkola Nr 3 w Ostrowi Mazowieckiej do załatwiania indywidualnych 

spraw z zakresu administracji publicznej. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław 

Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof 

Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian 

Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław 

Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Edward Zalewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Wilczyński 

Głosowano w sprawie:wprowadzenia do Porządku obrad punktu Podjęcie uchwał : a) w 

sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Miasto Ostrów Mazowiecka w drodze 

darowizny nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa; b) w sprawie 

wyrażenia zgody na dokonanie darowizny na rzecz Skarbu Państwa prawa własności 

nieruchomości komunalnej położonej w Ostrowi Mazowieckiej. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław 

Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof 

Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian 

Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław 

Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward 

Zalewski 

 

Głosowano w sprawie: wprowadzenia do Porządku obrad punktu : Podjęcie uchwały w 

sprawie zmian do umowy o prowadzeniu jako wspólnej instytucji kultury pod nazwą 

Muzeum-Dom Rodziny Pileckich w Ostrowi Mazowieckiej (w organizacji) oraz ustalenia 

brzmienia statutu tego Muzeum. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław 

Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, 
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Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, 

Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa 

Trojanowska, Henryk Wilczewski, Edward Zalewski 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Jacek Wilczyński 

Głosowano w sprawie: o wprowadzenie do porządku obrad informacji o stanie 

inwestycji.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Stanisław Dylewski, Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, 

Ewa Orzechowska, Jerzy Pawluczuk, Andrzej Pęksa, Mieczysław Szymalski, Renata 

Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński 

PRZECIW (10) 

Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Robert Krajewski, Krzysztof 

Laska, Waldemar Józef Pałys , Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Edward Witold 

Podbielski, Edward Zalewski 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Informacja o porządku obrad.  

3. Przyjęcie Protokołu z VI sesji Rady Miasta. 

4. Podjęcie uchwał :  

a) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Miasto Ostrów Mazowiecka w drodze 

darowizny nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa;  

b) w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny na rzecz Skarbu Państwa prawa 

własności nieruchomości komunalnej położonej w Ostrowi Mazowieckiej. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian do umowy o prowadzeniu jako wspólnej instytucji 

kultury pod nazwą Muzeum-Dom Rodziny Pileckich w Ostrowi Mazowieckiej (w 

organizacji) oraz ustalenia brzmienia statutu tego Muzeum. 

6. Podjęcie uchwał:  

a) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 r. ; 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 

2019-2029; 
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c) w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w 2019 roku. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Ostrów Mazowiecka na realizację zadania pn.: „Budowa ul. Żale”.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia metody ustalania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać projekt Budżetu 

Obywatelskiego Miasta Ostrów Mazowiecka na 2020 rok 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Ostrów Mazowiecka na 2019 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Miasto Ostrów Mazowiecka, od dnia 1 września 2019 r. 

12. Podjęcie uchwały:  

a) w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat jak również trybu ich pobierania. 

b) w sprawie przyjęcia „Oceny zasobów pomocy społecznej w mieście Ostrów Mazowiecka 

za 2018 rok”. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości komunalnej oznaczonej numerem działki 5032/2 o pow. 292 m2. 

14. Podjęcie uchwał:  

a) w sprawie uchylenia Uchwały Nr VI/49/2019 Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 10 

kwietnia 2019 r. w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejskiego Przedszkola Nr 1 w Ostrowi 

Mazowieckiej do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej;  

b) w sprawie uchylenia Uchwały Nr VI/50/2019 Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 10 

kwietnia 2019 r.  w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejskiego Przedszkola Nr 2 w Ostrowi 

Mazowieckiej do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej;  

c) w sprawie uchylenia Uchwały Nr VI/51/2019 Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 10 

kwietnia 2019 r. w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejskiego Przedszkola Nr 3 w Ostrowi 

Mazowieckiej do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej. 

15. Informacja o realizacji inwestycji. 

16. Informacja o działalności Międzygminnego Związku „Ziemia Ostrowska” za 2018 r.  

17. Wolne wnioski i sprawy różne  

18. Zakończenie obrad. 
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3. Przyjęcie Protokołu z VI sesji Rady Miasta. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował o tym, że Protokół  

z obrad  VI sesji Rady Miasta był przekazany Radnym Miasta do wglądu i do dnia 

poprzedzającego dzisiejszą sesje nikt nie zgłosił uwag do ich treści, w związku z tym 

stwierdził, że Protokół został przez Radę Miasta przyjęty. 

 

4. Podjęcie uchwał : 

a) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Miasto Ostrów Mazowiecka w drodze 

darowizny nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa;  

b) w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny na rzecz Skarbu Państwa prawa 

własności nieruchomości komunalnej położonej w Ostrowi Mazowieckiej. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer poinformował, że miasto ubiegało się o nabycie 

gruntu znajdującego się pod nieczynną linią kolejową, który należy do mienia wojskowego. 

Dodał, że w procesie pozyskiwania nieruchomości była konieczność uczestnictwa Skarbu 

Państwa jako pośrednika. Nadmienił, że przyjęcie ww. gruntu daję szansę wykonania  

w przyszłości przez miasto inwestycji drogowych w miejscu nabytej nieruchomości. Udzielił 

informacji, że powierzchnia gruntu to ponad 6 ha, zaś szerokość linii kolejowych na różnych 

odcinkach wynosi od 6 do 20 m. Przedstawił na slajdzie rozmieszczenie linii kolejowych  

na terenie miasta. Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer na kolejnym slajdzie zaprezentował 

obszar, który będzie przeznaczony na budowę nowej siedziby Komendy Powiatowej Policji. 

Poinformował, że Z-ca Komendanta Wojewódzkiego Policji ds. inwestycyjnych podczas 

swojej wizyty w mieście zwrócił się z prośbą o podjęcie uchwały w/s dokonania darowizny 

na rzecz Skarbu Państwa, ponieważ niewystarczające jest przyjęcie samego stanowiska Rady 

Miasta. Podkreślił, że w przytoczonym spotkaniu uczestniczyli: prezydium Rady Miasta, 

Przewodniczący Komisji oraz Przewodniczący Klubów Radnych. Wskazał,  

że Z-ca Komendanta Wojewódzkiego Policji wraz z Naczelnikiem Wydziału Inwestycyjnego  

w Komendzie Wojewódzkiej Policji określili na podstawie swoich doświadczeń zawodowych, 

iż wartość inwestycji budowy nowej siedziby KPP wyniesie ponad 20 mln zł i czas 

zakończenia przedsięwzięcia na rok 2022. Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer powiedział,  

że realizacja zadania budowy nowej siedziby Komendy Powiatowej Policji będzie 

korzystnym czynnikiem podczas ubiegania się władz miasta o dofinansowanie ze środków 

rządowych w ramach programu współfinansowania budowy dróg lokalnych. Podziękował  

za zaangażowanie w sprawę inwestycji budowy nowej siedziby jednostki policji 

komendantowi powiatowemu policji insp. Michałowi Olszewskiemu.  

Komendant Powiatowy Policji insp. Michał Olszewski zwrócił się z prośbą do radnych 

miasta o podjęcie uchwały w/s wyrażenia zgody na dokonanie darowizny na rzecz Skarbu 

Państwa, która jest niezbędna do rozpoczęcia w bieżącym roku kalendarzowym prac 

projektowych. Zauważył, że kontrola sanitarna w obecnym budynku jednostki policji 

wskazywała na potrzebę remontu, którego koszt przekraczałby wartość budynku.  
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Radny p. Jerzy Pawluczuk zadał pytanie czy jest wiadome w jaki sposób będzie 

funkcjonować targowisko obecnie usytuowane w miejscu planowanej inwestycji budowy 

nowej jednostki Komendy Powiatowej Policji.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer odpowiedział, że  decyzje dot. budowy nowej 

siedziby jednostki powiatowej policji były podejmowane w niewielkim odstępie czasu  

od sesji Rady Miasta, dlatego nie podjęto szczegółowych ustaleń w kwestii poruszonej przez 

radnego p. Jerzego Pawluczuka. Powiadomił, że władze miasta przekażą informacje w/s 

proponowanych rozwiązań sytuacji.  

Innych głosów w dyskusji nie było.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poddał pod głosowanie projekty 

uchwał.  

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały Nr VIII/60/2019 w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie przez Miasto Ostrów Mazowiecka w drodze darowizny nieruchomości 

stanowiącej własność Skarbu Państwa. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław 

Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof 

Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys, Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian 

Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław 

Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward 

Zalewski 

 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały Nr VIII/61/2019 w sprawie wyrażenia zgody na 

dokonanie darowizny na rzecz Skarbu Państwa prawa własności nieruchomości 

komunalnej położonej w Ostrowi Mazowieckiej. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław 

Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof 

Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys, Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian 

Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław 

Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward 

Zalewski 
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5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian do umowy o prowadzeniu jako wspólnej instytucji 

kultury pod nazwą Muzeum-Dom Rodziny Pileckich w Ostrowi Mazowieckiej (w 

organizacji) oraz ustalenia brzmienia statutu tego Muzeum.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer zwrócił uwagę, że kwestia finansowa jest głównym 

tematem dyskusji na temat Muzeum-Dom Rodziny Pileckich. Zawiadomił, że dofinansowanie 

pochodzące z Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa  Narodowego będzie przekazywane  

do 2020 r., lecz Burmistrz Miasta podjął działania zmierzające do wydłużenia tego terminu. 

Wspomniał o wizycie Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego p. Piotra Glińskiego,  

który odwiedził m. in. plac budowy MDRP.  Dodał, że rezultatem wizyty Ministra Kultury  

i Dziedzictwa Narodowego p. Piotra Glińskiego jest deklaracja zapisania MDRP w rejestrze 

Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego. Równocześnie władze miasta otrzymały 

informacje o przedłużeniu umowy z Ministerstwem Kultury i Dziedzictwa Narodowego  

do 2030 r. na niezmiennym poziomie finansowych rocznie tj. 200 tys. zł udział miasta oraz 

milion złotych udział Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego  

w funkcjonowanie MDRP. Podał, że skorygowana umowa z Ministerstwem Kultury  

i Dziedzictwa Narodowego obejmuje kwotę 8,5 mln zł. Przypomniał, że umowa zawarta  

z 2016 r. opiewała na sumę 3 mln zł. Udzielił informacji, że otwarcie MDRP planowane jest  

w listopadzie. Złożył podziękowania Ministrowi Kultury i Dziedzictwa Narodowego  

p. Piotrowi Glińskiemu, Minister p. Magdalenie Gawin, Dyrektor MDRP p. Dorocie Socik 

oraz pracownikom Urzędu Miasta.  

W dyskusji wzięli udział: 

Radny p. Krzysztof  Laska złożył gratulacje Burmistrzowi Miasta p. Jerzemu Bauerowi 

za pracę włożoną w instytucję MDRP. Wyraził zdanie, że MDRP będzie instytucją 

organizującą obchody różnych uroczystości w mieście, atrakcją dla osób spoza miasta, a także 

miejscem gromadzenia materiałów na temat lokalnej historii.  

Radny p. Jerzy Pawluczuk spostrzegł, że radni nie otrzymali informacji odnośnie części 

projektu uchwały dot. ustalenia brzmienia statutu MDRP. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer poinformował, że proponowana treść statutu MDRP 

została dołączona do projektu omawianej uchwały w postaci załącznika. Wytłumaczył,  

że aktualnie decyzje w/s ustalenia brzmienia statutu instytucji, po uzgodnieniu z samorządem, 

są w kompetencji Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego. Dodał, że identycznie będzie 

wyglądać kwestia mianowania dyrektora  MDRP.  

Radny p. Jacek Wilczyński wyraził obawy co do kwestii finansowania MDRP.  

Zauważył, że w treści proponowanego brzmienia statutu jest zapis o wkładzie miasta 

wynoszącym co najmniej 200 tys. zł rocznie. Prosił o wyjaśnienie zakresów wydatkowania 

środków pieniężnych pochodzących z budżetu miasta oraz środków pieniężnych otrzymanych 

z Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer podkreślił, że zapis o minimalnej kwocie 200 tys. zł 

rocznie pochodzących z budżetu miasta dla MDRP stanowi deklarację miasta w/s 

przekazywania przytoczonej kwoty na instytucje MDRP. Spostrzegł, że mimo niezakończonej 

inwestycji budowy MDRP pracownicy MDRP zorganizowali we współpracy z Zespołem  
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Szkół nr 1 w Ostrowi Mazowieckiej im. Rotmistrza Witolda Pileckiego ogólnopolski zjazd 

szkół imienia rotmistrza Witolda Pileckiego, w którym uczestniczyli przedstawiciele z ok. 30 

szkół.   

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał o ilość osób zatrudnionych w MDRP. Zdaniem 

radnego miasto będzie pokrywać koszty zatrudnienia pracowników po wygaśnięciu umowy z 

Ministrem Kultury i Dziedzictwa Narodowego.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer powtórzył, że wkład miasta w działalność instytucji 

MDRP wynosi 200 tys. zł. Wyjaśnił, że wraz z Dyrektor MDRP p. Dorotą Socik 

zatrudnionych jest pięć osób. Nadmienił, że w 2018 r we wszystkich projektach muzealnych 

uczestniczyło 5000 osób.  

Radna p. Beata Herman pogratulowała podpisania przez miasto umowy  

z Ministerstwem Kultury i Dziedzictwa Narodowego. Podziękowała za zorganizowanie 

wspomnianej przez Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera uroczystości tj. zjazdu szkól imienia  

rtm. Witolda Pileckiego.  

Innych głosów w dyskusji nie było . Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski 

poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały Nr VIII/62/2019 w sprawie zmian do umowy o 

prowadzeniu jako wspólnej instytucji kultury pod nazwą Muzeum-Dom Rodziny 

Pileckich w Ostrowi Mazowieckiej (w organizacji) oraz ustalenia brzmienia statutu tego 

Muzeum. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, Anna 

Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa 

Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, 

Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, 

Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Dylewski 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer podziękował za wyniki głosowania. Zadeklarował,  

że władze miasta wykonały wszelkie czynności zabezpieczające interesy miasta na długi 

okres czasu.  

 

6. Podjęcie uchwał:  

a) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 r.  
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b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 

2019-2029. 

c) w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w 2019 roku. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer  przedstawił, że zaproponowane projekty uchwał wraz 

z autopoprawkami dot. zmiany uchwały budżetowej, Wieloletniej prognozy finansowej  

oraz długoterminowego kredytu obejmują w szczególności środki na: rozpoczęcie realizacji 

inwestycji ścieżek rowerowych, zwiększenie środków pieniężnych z budżetu powiatu dla 

Miejskiej Biblioteki Publicznej na zadania wykonywane na rzecz powiatu, zakup radiowozu 

dla Komendy Powiatowej Policji, przyjęcie przez miasto dywidendy od ZGK na zakup działki 

położonej na terenie gminy oraz przekształcenie świadczeń pieniężnych w niepieniężne  

w ramach zadania pt. kuchnia miejska. Dodatkowo ww. projekty uchwał odnoszą się do 

planowanej inwestycji ulic Sikorskiego-Pocztowa, gdzie przewidziana jest budowa ronda. 

Dodał, że władze miasta wezmą udział w programie dofinansowania budowy dróg lokalnych 

przekładając projekt przytoczonej inwestycji. Wymienił, że projekty uchwał przewidują: 

odłożenie wykonania inwestycji dot. rewitalizacji centrum miasta z uwagi na to że nie  

uruchomiono programu rządowego dot. dofinansowania rewitalizacji. Wspomniał, że odbyte 

przetargi wykazały niewystarczający zasób środków pieniężnych w/s inwestycji ul. Żale. 

Powiedział, że brakująca kwota to 132 tys. zł. Zwrócił się do Radnych Miasta o poparcie 

przedstawionych projektów uchwał.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że Komisje 

pozytywnie zaopiniowały ww. projekty uchwał.  

W dyskusji wzięli udział: 

Radny p. Jerzy Pawluczuk objaśnił, że nie zgadza się z propozycją zmiany w uchwale 

budżetowej dot. zwiększenia opłaty za odbiór odpadów na terenie miasta. Ponadto nie 

akceptuje przekazania dywidendy ZGK do budżetu miasta. Radny zauważył, że Rada Miasta 

nie podjęła uchwały dot. wysypiska śmieci. Wyraził przekonanie, że zysk wypracowany przez 

ZGK powinien być przeznaczony na inwestycje rozwijające oddziały spółki. Dodał, że nie 

akceptuje przekazania kolejnych środków pieniężnych z budżetu miasta na inwestycje 

budowy ciągów pieszo-rowerowych w łącznej kwocie 11 mln zł.  

Radny p. Mieczysław Szymalski zgłosił prośbę o zarządzenie przerwy przed 

przystąpieniem do głosowania.  

Radna p. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska przypomniała, że sprawa rozpoczęcia prac 

poprawiających wygląd centrum miasta była poruszana na poprzedniej sesji Rady Miasta. 

Pytała kiedy zostaną podjęte działania w kwestii inwestycji rewitalizacji centrum miasta jeśli 

do tej pory  zdejmowane są środki pieniężne planowane na to zadanie. Przypomniała  

o prośbie złożonej przez radną w sprawie mieszkańców ul. Piaskowej oraz ul. Billewiczówny, 

którzy mają utrudniony dojazd do swoich posesji ze względu na stan ul. Wołodyjowskiego. 

Zapytała czy do zaplanowanej kwoty 12 mln zł na zadanie budowy nowego budynku szkoły 

podstawowej nr 1 miasto będzie dokładać kolejne środki pieniężne w wysokości 4 mln zł. 

Dodatkowo radna zadała pytanie czy są zagwarantowane zmiany w miejscowym planie 

zagospodarowania przestrzennego w/s przeznaczenia działki stanowiącej lokalizację 
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planowanej inwestycji budowy szkoły, które umożliwiają realizację przytoczonego 

przedsięwzięcia. Wyraziła zaniepokojenie informacją zawartą w ogłoszeniu konkursowych 

dot. budowy szkoły o uwzględnieniu na pierwszym piętrze planowanej inwestycji pokoi 

noclegowych w ramach zaplecza sportowego MOSiR. 

 Radny p. Stanisław Dylewski zauważył, że miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego przewiduje przeznaczenie na cel mieszkalno-usługowy terenów znajdujących 

się po prawej i lewej stronie stawu będących propozycją miejsca realizacji inwestycji budowy 

nowego budynku szkoły. Wspomniał, że w kadencji sprawowania funkcji burmistrza miasta 

przez p. Władysława Krzyżanowskiego oraz w poprzedniej  kadencji padały prośby o zajęcie 

się wyglądem centrum miasta. Wyraził zdanie, że centrum miasta jest w złym stanie. Jako 

przykład przytoczył opinię mieszkańca miasta niegdyś mieszkającego w mieście. 

Radna p. Beata Herman nawiązując do kwestii przedsięwzięcia budowy ścieżek 

rowerowych wyraziła przekonanie, że jest to potrzebna inwestycja. Dodała, że mieszkańcy 

miasta pytają o termin rozpoczęcia prac związanych z inwestycją budowy ciągów pieszo-

rowerowych. Spostrzegła, że uczestnicy obchodów święta Rotmistrza Pileckiego pochodzący 

z innych miast na terenie kraju wyrażali pozytywne opinie na temat miasta Ostrów 

Mazowiecka. Zaznaczyła, że od czasu trwania poprzedniej kadencji dwukrotnie wzrosła ilość 

realizowanych przedsięwzięć drogowych.  

Radny p. Stanisław Dylewski (Ad Vocem) nawiązując do wypowiedzi radnej p. Beaty 

Herman wyraził zdanie, że osoby spoza miasta uczestniczące w obchodach święta Rotmistrza 

Pileckiego używały kurtuazji w opiniowaniu wyglądu miasta.  

Radny p. Paweł Adrian Pecura złożył gratulacje władzom miasta w/s wygranej  

w konkursie pt. Osa. Wyjaśnił, że bycie na liście laureatów przytoczonego konkursu oznacza 

dla miasta otrzymanie dofinansowanie w wysokości 75 tys. zł na zagospodarowanie dwóch 

obiektów. Ogłosił, że jest „za” inwestycją budowy ciągów pieszo-rowerowych. Opowiedział  

o uruchomionym programie rządowym pochodzącym z Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Mazowieckiego dot. rewitalizacji miast, w którym miasto nie mogło wziąć 

udziału z uwagi na niespełnienie wymogów formalnych. Wspomniał, że brał udział  

w konferencji dot. rewitalizacji gdzie była mowa o alternatywnych pomysłach ożywiających 

ulice na obszarze miast, które wykorzystano w Warszawie i Dąbrowie Górniczej.  

Radny p. Jerzy Pawluczuk (Ad Vocem) podkreślił, że zgadzał się na pierwotną 

proporcję środków finansowych w/s inwestycji budowy ścieżek rowerowych w wysokości  

4 mln z budżetu miasta oraz 16 mln dofinansowania ze środków UE. Poddał pod 

zastanowienie przeznaczenie 11 mln zł z budżetu miasta na ww. przedsięwzięcie. Dodatkowo 

wyraził opinię, że mieszkańcy miasta byliby zainteresowani budową ścieżek rowerowych  

do jazdy rekreacyjnej, które znajdowałyby się na granicy i poza granicą miasta. Stwierdził,  

że ścieżki rowerowe położone w obszarze miasta nie będą często użytkowane podając jako 

przykład istniejącą ścieżkę rowerową na ul. Sielskiej.  

Radny p. Stanisław Dylewski (Ad Vocem) poddał pod zastanowienie podjęcie działań 

powstrzymujących migrację młodych ludzi z miasta. Zasugerował podjęcie działań 

rozwijających przedsiębiorczość na terenie miasta i tworzenia nowych miejsc pracy. 
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Podkreślił, że będzie wyrażał zgodę na realizację inwestycji o charakterze kulturowym jeśli 

miasto będzie „stać” na ich wykonanie.  

Radny p. Krzysztof  Laska powiedział, że rozwój miasta powinien się odbywać  

w różnych dziedzinach życia. Wskazał, że zadaniem samorządu jest zapewnianie warunków 

mieszkańcom miasta do prawidłowego wypełniania obowiązków np. w pracy czy czasie 

wolnym. Wyraził zdanie, że na obszarze miasta jest popyt mieszkań zwłaszcza wśród 

młodych osób, a także są miejsca pracy.  Wyraził przekonanie, że bez dofinansowania  

ze środków Unii Europejskiej miasto nie przystąpiłoby samodzielnie do realizacji inwestycji 

ścieżek rowerowych. Nadmienił, że miasto powinno skorzystać z możliwości realizacji 

przytoczonej inwestycji. Stwierdził, że po zakończeniu przedsięwzięcia ścieżek rowerowych 

władze miasta podejmą działania w/s poprawy wyglądu centrum miasta. Zwrócił uwagę,  

że na przestrzeni lat były wykonywane prace w obrębie centrum miasta tj. budowa kanalizacji 

wodociągowej, inwestycja na ul. Prusa, inwestycje na ul. 3 Maja.  

Radna p. Renata Teresa Trojanowska powiedziała, że władze miasta słusznie podjęły 

decyzje o stworzeniu autopoprawki do projektu uchwały dot. wieloletniej prognozy 

finansowej. Wspomniała o rozmowach z mieszkańcami miasta, którzy uważają inwestycję 

poprawy stanu centrum miasta za ważne zadanie do wykonania przez władze miasta. 

Zwróciła uwagę, że w wieloletniej prognozie finansowej należałoby dodać, iż w 2020 r. 

wzrośnie kwota zaciągniętego kredytu długoterminowego o 5 mln zł z uwagi na inwestycje 

budowy ciągów pieszo-rowerowych. Dodała, że zmieniona kwota obsługi długoterminowego 

kredytu będzie wynosić 50 tys. zł ze względu na ww. zmiany w wieloletniej prognozie 

finansowej. Nadmieniła, że spłata długoterminowego kredytu nastąpi w 2029 r.  

Radny p. Krzysztof  Laska stwierdził, że ścieżki rowerowe powstałe w obrębie miasta 

będą również pełnić funkcje rekreacyjną. Przytoczył sytuację budowy obiektów MOSiR 

mówiąc, że budżet miasta poradził sobie z tymi wydatkami mimo braku posiadania 

dofinansowania zewnętrznego. Zwrócił uwagę, że od 8 lat nie uległy zmianie wysokości 

podatków lokalnych.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer zauważył, że autopoprawki do projektów uchwał  

dot. zmiany uchwały budżetowej, wieloletniej prognozy finansowej oraz długoterminowego 

kredytu były omawiane na posiedzeniach Komisji Rady Miasta.  

 Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska sprecyzowała, że proponowane projekty uchwał  

z uwzględnioną autopoprawką na rok 2019 nie zawierają zwiększenia dochodów z tytułu 

opłaty za gospodarowanie odpadami. Wyjaśniła, że została zmieniona klasyfikacja budżetowa  

dot. zakupu nieruchomości do pozostałej działalności w zakresie odpadów oraz dokonano 

zmiany w stosunku do pierwszej wersji projektów uchwał dot. wzrostu dochodów o 350 tys. 

zł.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer powtórzył, że w sprawie dywidendy proponowane 

rozwiązanie zawarte w projekcie uchwały jest jedynym możliwym wyjściem z sytuacji  

na jakie pozwala prawo. Zapewnił, że ZGK otrzyma wsparcie ze strony miasta w przypadku 

zaistnienia takiej potrzeby. Odnosząc się do inwestycji ciągów pieszo-rowerowych podkreślił, 

że  w ramach zadania zostanie wykonane 15 km chodników, 17 km ścieżek rowerowych,  
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110 studni chłonnych, przesunięcie oświetlenia ulicznego. Równocześnie przewidziany jest 

m. in. zakup ławek, śmietniczek. Wyraził niezrozumienie wobec słów dot. braku kalkulacji  

w/s kwestii finansowej przedsięwzięcia budowy ciągów pieszo-rowerowych. Uznał za sukces 

miasta otrzymanie 60% dofinansowania ze środków Unii Europejskiej na ww. zadanie. 

Spostrzegł, iż aktualnie odnotowuje się wysoki wzrost cen. Podał przykład przetargu  

na przedsięwzięcie ulic Prusa-Lubiejewska gdzie jeden z przedsiębiorców określił realizacje 

inwestycji na kwotę 17 mln zł. Nawiązując do tematu rewitalizacji miasta zawiadomił, że nie 

ma informacji o uruchomionych programach wspierających przytoczone przedsięwzięcie. 

Wytłumaczył, iż w przypadku długoterminowego braku programów w sprawie miasto będzie 

zmuszone samodzielnie w sposób wieloetapowy realizować inwestycje dot. rewitalizacji 

miasta. Wyjaśnił, że: 

- inwestycja budowy nowego budynku szkoły będzie realizowana ze środków pieniężnych 

pochodzących z budżetu miasta; 

- przetargi dot. inwestycji ul. Kościuszki i ul. Łącznej wskazują trzykrotnie wyższy koszt 

przedsięwzięcia.  

Radny p. Jerzy Pawluczuk (Ad Vocem) wspomniał, że środki pieniężne na zakup 

działki położonej przy wysypisku śmieci powinny pochodzić z budżetu miasta. Dodał,  

że miasto nie powinno zabierać zysku wypracowanego przez ZGK zważywszy na potrzeby 

inwestycyjne spółki jaka jest np. stacja uzdatniania wody. Zaznaczył, iż spółka powinna 

gromadzić swój zysk w celu wydatkowania go na rozwój infrastruktury spółki.  

Radna p. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska (Ad Vocem)  wyraziła zdanie, że Burmistrz 

Miasta p. Jerzy Bauer wprowadza w błąd opinię publiczną. Wyjaśniła, że w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej przewidziana jest kwota 8 500 000,00 zł na inwestycję budowy 

nowego budynku szkoły, zaś w regulaminie przewidywana jest wysokość 12 mln zł na tą 

inwestycje. Powtórzyła, iż dokumentacja zawiera informacje o zagospodarowaniu przestrzeni 

w celu utworzenia zaplecza noclegowego dla MOSiR.  

Radny p. Stanisław Dylewski (Ad Vocem)  przypomniał sytuacje potraktowania 

radnego przez Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera podczas wizyty w mieście Ministra 

Środowiska p. Henryka Kowalczyka. 

Radny p. Jacek Wilczyński zwrócił uwagę, że w trakcie trwania poprzedniej kadencji 

nie podjęto decyzji o lokalizacji budowy szkoły. Wyraził sprzeciw wobec realizacji inwestycji 

budowy ciągów pieszo-rowerowych. Argumentował swoje zdanie wysokimi wymaganiami 

unijnymi w związku z dofinansowaniem ze strony UE budowy ciągów pieszo-rowerowych 

oraz możliwością wykonania 27 km chodników miejskich za środki jakie miasto musi 

przeznaczyć na poczet przedsięwzięcia.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer powtórzył, że wydatek dot. zakupu nieruchomości był 

zaplanowany przez ZGK. Wytłumaczył, iż działka aktualnie przeznaczona jest do działalności 

rolniczej co uniemożliwia jej zakup przez spółkę prawa handlowego. Dodał, że rozwiązaniem 

sytuacji jest przekazanie zysku spółki w postaci dywidendy do budżetu miasta celem zakupu 

ww. gruntu. Podkreślił, że jest to działanie służące rozwojowi spółki. Poinformował,  

że w dniu jutrzejszym odbędzie się spotkanie Burmistrza Miasta wraz z Prezesem 
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Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska, w którym będzie uczestniczył również Prezes 

ZGK p. Paweł Mieczkowski. Nadmienił, że tematem spotkania będą kwestie związane  

z gospodarką wodną w mieście. Zaznaczył, że określenie wartości planowanej inwestycji 

budowy szkoły w ogłoszeniu konkursu było niezbędne do zamówienia dokumentacji 

projektowej. Wyjaśnił, że podana wartość będzie stanowić powód do skorygowania 

propozycji architektów w przypadku zaproponowania przez nich zbyt wysokiej kwoty 

realizacji inwestycji. Zaznaczył, iż w/s inwestycji ścieżek pieszo-rowerowych każda osoba 

może wyrażać swoje zdanie.  

Radna p. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska (Ad Vocem) zwróciła uwagę, że nie ma 

podstaw do mówienia o kwocie 12 mln zł w sprawie planowanej inwestycji budowy szkoły 

zważywszy na brak uwzględnienia przytoczonej kwoty w budżecie miasta.  

Radny p. Jerzy Pawluczuk (Ad Vocem) powiedział, że decyzje o przekazaniu zysku 

ZGK w postaci dywidendy do budżetu miasta podjęło Zgromadzenie Wspólników czyli 

Burmistrz Miasta reprezentujący miasto. Zadał pytanie o podanie formalnych przeszkód,  

które uniemożliwiają miastu zakup gruntu z pieniędzy pochodzących z budżetu miasta. 

Wyraził przekonanie, że zysk wypracowany przez ZGK powinien zostać wydatkowany  

na inwestycje zawarte w wieloletnim planie spółki takie jak: oczyszczalnia ścieków, system 

uzdatniania wody.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer odpowiadając na pytanie radnego wyjaśnił, że nie ma 

formalnych przeszkód. Podkreślił, że Burmistrz Miasta nie popiera zakupu działki rolnej  

ze środków pieniężnych pochodzących z budżetu miasta. Uznał jako prawidłowe działanie 

zakupienie nieruchomości z zysku wypracowanego przez ZGK. Zauważył, że spółka miała  

w planach zakup działki. Przypomniał, że władze miasta czekają na uruchomienie programu 

wsparcia dot. kwestii oczyszczalni ścieków, rozbudowy sieci, systemu uzdatniania wody.  

Innych głosów dyskusji nie było.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski ogłosił 15-minutową przerwę.  

Przerwa.  

Po wznowieniu obrad Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poddał pod 

głosowanie kolejno projekty uchwał.  

 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały Nr VIII/63/2019 w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2019 r. wraz z autopoprawką. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Robert Krajewski, Krzysztof 

Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys, Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Edward Witold Podbielski, Edward Zalewski 
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PRZECIW (10) 

Stanisław Dylewski, Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, 

Jerzy Pawluczuk, Andrzej Pęksa, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, 

Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały Nr VIII/64/2019 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 2019-2029 wraz z 

autopoprawką. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Robert Krajewski, Krzysztof 

Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Edward Witold Podbielski, Edward Zalewski 

PRZECIW (10) 

Stanisław Dylewski, Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, 

Jerzy Pawluczuk, Andrzej Pęksa, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, 

Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały Nr VIII/65/2019 w sprawie zaciągnięcia 

kredytu długoterminowego w 2019 roku wraz z autopoprawką. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Robert Krajewski, Krzysztof 

Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Edward Witold Podbielski, Edward Zalewski 

PRZECIW (9) 

Stanisław Dylewski, Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Jerzy Pawluczuk, Andrzej 

Pęksa, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek 

Wilczyński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jolanta Jadwiga Kwiatkowska 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer podziękował za poparcie będące wynikiem 

głosowania. Zadeklarował skrupulatne podejmowanie decyzji w/s inwestycji budowy ciągów 

pieszo-rowerowych. Dodał, że ww. inwestycja będzie przebiegała sprawnie. Podkreślił,  

że inwestycja budowy ciągów pieszo-rowerowych jest poważnym przedsięwzięciem 
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współfinansowanym ze środków Unii Europejskiej przy współpracy z samorządem 

województwa mazowieckiego.  

 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Ostrów Mazowiecka na realizację zadania pn.:"Budowa ul. Żale". 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że komisje 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Brak głosów dyskusji.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poddał pod głosowanie projekt 

uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały Nr VIII/66/2019 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Ostrów Mazowiecka na realizację zadania pn.: "Budowa ul. Żale". 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław 

Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof 

Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys, Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian 

Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław 

Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward 

Zalewski 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia metody ustalania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty.  

W dyskusji wzięli udział: 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer zauważył, że samorząd ponosi odpowiedzialność  

za utrzymanie porządku w obszarze gminy. Wytłumaczył, że ogłoszenie przetargu jest formą 

realizacji przytoczonego zadania przez samorząd. Dodał, że społeczność lokalna uiszczającą 

opłaty do samorządu płaci za wydatek w ww. sprawie. Poinformował, że opłaty wnoszone 

przez mieszkańców miasta są niewystarczające do pokrycia kosztów pracy jakie musi 

zapłacić samorząd. Podał, że deficyt w tym zakresie w roku 2018 wyniósł 1 mln zł, zaś w br. 

kwota deficytu może sięgać na obecną chwilę ok. 500 tys. zł. W związku z tym Burmistrz 

Miasta złożył propozycje w postaci podwyżki cen opłat. Spostrzegł, że miasto Ostrów 

Mazowiecka należy do grupy gmin o najmniejszej stawce opłat realizowanych przez 

mieszkańców. Spostrzegł, że każdy mieszkaniec gminy wytwarza odpady. 
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Prezes ZGK p. Paweł Mieczkowski przedstawił przy pomocy prezentacji 

multimedialnej proces gospodarki odpadami wraz z uczestnikami biorącymi w nim udział. 

Poinformował, że miasto zważywszy na przytoczone zadanie należy do trzech instalacji 

położonych w Siedlcach, Ostrołęce i Starym Lubiejewie. Określił, że od roku 2015 

odnotowano 22 procentowy wzrost kosztów w związku z gospodarką odpadami.  Podał, że  

w 2018 roku ZGK zebrał z rejonu gminy 6 800 tys. ton odpadów, których średni koszt 

zagospodarowania wynosi ponad 2 300 000,00zł bez brania pod uwagę kosztów 

pracowniczych. Wymienił, że opłata składana przez mieszkańców gminy w związku  

z gospodarką odpadami powinna wystarczyć m. in: na odbiór odpadów przez firmę ładująca 

odpady od mieszkańców, które później transportuje do zagospodarowania; koszty 

administracyjne, koszty na działania edukacyjne. Wskazał, że znacznym czynnikiem 

powodującym wzrost cen ma związek  z kosztami odnoszącymi  się do zagospodarowania 

odpadów we frakcjach nadsitowych. Dodał, że innymi czynnikami cenotwórczymi są: wzrost 

minimalnego wynagrodzenia na przestrzeni kilku lat, wzrost cen paliw, kupowanie sprzętu 

spełniającego normy przez firmy zajmujące się gospodarką odpadami. 

 Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer powiedział, że proces kształtowania się cen 

przewiduje wzrost opłat ponoszonych przez mieszkańców miasta. Zaznaczył, że efektywna 

gospodarka odpadami jest kosztowna.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że Komisje Rady 

Miasta pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

W dyskusji wzięli udział: 

Radny p. Mirosław Gromek udzielił informacji, że Klub Radnych Prawo  

i Sprawiedliwość złożył wniosek do Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera o rozważenie 

możliwości zmniejszenia opłaty za odpady segregowane z proponowanych w projekcie 

uchwały 15 zł na 13 zł oraz o odpady zmieszane z 30 zł na 26 zł. Członkowie Klubu Radnych 

przeprowadzili szerokie konsultacje z mieszkańcami miasta, w wyniku których ustalono,  

że mieszkańcy rozumieją potrzebę podniesienia opłat za zbiórkę odpadów. Jest to tendencja 

występująca w całym kraju, na którą znaczący wpływ mają niezależne od samorządów 

lokalnych opłaty mające na celu ochronę środowiska naturalnego. Propozycje mieszkańców 

najczęściej  wahały się od 12 do 14 zł od osoby. Mając to na uwadze Klub proponuje 

przyjęcie 13 zł od osoby za odpady segregowane i 26 zł za odpady zmieszane.   

Radny p. Jerzy Pawluczuk zgodził się z wypowiedzią Burmistrza Miasta p. Jerzego 

Bauera dot. bilansowania się kosztów gospodarki odpadami. Jednocześnie stwierdził,  

że najprostszym rozwiązaniem jest podniesienie cen ponoszonych przez mieszkańców miasta. 

Zwrócił uwagę, że doszczelnienie systemu również będzie formą szukania oszczędności. 

Zasugerował zmianę systemu gospodarki odpadami w przypadku braku efektywności obecnie 

obowiązującego systemu gospodarki odpadami. Poddał pod zastanowienie przeprowadzenie 

kontroli w miejskiej spółce. Podkreślił, że rolą władz miasta jest znalezienie rozwiązań 

sytuacji, które będą najmniej bolesne dla mieszkańców miasta.  

Radny p. Stanisław Dylewski stwierdził, że mieszkańcy miasta w rozmowie z radnym 

przekazywali swoje niezadowolenie z proponowanej podwyżki odpłaty za gospodarowanie 
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odpadami. Zdaniem radnego należy uszczelnić system w sposób niezwiększający ilości osób 

niepłacących opłaty za gospodarowanie odpadami. Zwrócił uwagę, że należy znaleźć 

rozwiązanie egzekwujące opłaty od osób, które aktualnie nie płacą opłaty za gospodarowanie 

odpadami.  

Radny p. Jacek Wilczyński opowiedział jak zdaniem radnego wyglądał przebieg 

wydarzeń tworzenia omawianego projektu uchwały dot. zwiększenia opłaty  

za gospodarowanie odpadami.  

 Radna p. Renata Teresa Trojanowska zwróciła uwagę, że informacje zaprezentowane 

przez prezesa ZGK p. Pawła Mieczkowskiego były wcześniej przedstawione Radnym Miasta 

na wspólnym posiedzeniu Komisji.  Zaznaczyła, że ustawa o utrzymaniu czystości i porządku 

w gminie określa elementy, jakie władze miasta powinny brać pod uwagę przed ustaleniem 

wysokości stawki opłaty za gospodarowanie odpadami. Wspomniała, że w zaproponowanym 

projekcie uchwały brakuje elementu dot. liczby mieszkańców. Sprecyzowała, iż chodzi  

o stworzenie kalkulacji polegającej na zebraniu kosztów ponoszonych przez gminę,  

które dzieli się na ilość mieszkańców.  Dodała, że na terenie kraju są gminy z różną 

wysokością stawek opłaty za gospodarowanie odpadami sięgającymi np. 4 zł. 

Radny p. Paweł Pecura zwrócił uwagę na osoby w wieku 18-25 lat zameldowane  

w mieście, ale uczące się w innych dużych miejscowościach. Podał wartości opłat 

gospodarowania odpadami w przykładowych ościennych miejscowościach. Poddał pod 

zastanowienie podniesienie stawki opłaty związanej z gospodarką odpadami ze względu na 

prawdopodobieństwo zwiększenia się ilości zdarzeń dot. nielegalnego wyrzucania śmieci do 

lasów. Dodał, że był świadkiem zdarzenia nielegalnego wyrzucania śmieci do lasu. 

Spostrzegł, że należy zwrócić uwagę na kwestie działań edukacyjnych  po wprowadzeniu 

zmiany opłaty za gospodarowanie odpadami.  

 Stanisław Dylewski (Ad Vocem) stwierdził, że zwiększenie stawki opłaty  

za gospodarowanie odpadami będzie w większym stopniu miało wpływ na nielegalne 

wyrzucenie śmieci do lasów przez osoby, które dopuszczają się takiego procederu. 

Zaproponował stworzenie regulacji prawnych wymuszających wnoszenie opłaty przez 

wszystkich mieszkańców miasta, nie tylko tych, którzy zadeklarują płacenie opłaty za 

gospodarowanie odpadami.  

Radny p. Jacek Wilczyński (Ad Vocem)  zasugerował, że opłaty za śmieci powinien 

ponosić każdy mieszkaniec niezależnie od ilości czasu spędzonego w obszarze miasta. 

Wyraził przekonanie, że proponowany projekt uchwały będzie skrzywdzeniem  

dla mieszkańców miasta uiszczających opłatę za gospodarowanie odpadami. Zasugerował 

znalezienie rozwiązania zmuszającego osoby niepłacące za gospodarowanie odpadami  

do uiszczania wpłat z tego tytułu.  

Radny p. Paweł Adrian Pecura (Ad Vocem) wyraził zdanie, że jest zwolennikiem 

motywowania jako sposobu oddziaływania na ludzi niżeli karania.  

Radny p. Mieczysław Szymalski przedstawił w jaki sposób został omówiony projekt 

uchwały na posiedzeniach Komisji Rewizyjnej, w której radny jest członkiem. Zwrócił 

uwagę, że przedstawiona podwyżka opłat powinna opierać się wyliczeniach pochodzących  
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z dokumentacji. Poinformował, że Klub Radnych zagłosuje „przeciw” podczas procedowania 

omawianego projektu uchwały.  

Radny p. Jerzy Pawluczuk wyraził zdanie, są różne sposoby uszczelnienia systemu. 

Zaproponował, by dywidenda ZGK była przeznaczona na częściowe pokrycie deficytu  

w związku z  gospodarką odpadami.  

Radna p. Anna Krajewska  podkreśliła, że radni nie otrzymali kalkulacji. Dodała,  

że na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Miasta padały różne propozycje uszczelnienia 

systemu. Przytoczyła, że wówczas jednym z pomysłów było zmienienie sposobu naliczania 

opłat.  

Radny p. Krzysztof Laska na podstawie własnych obliczeń wyraził zdanie,  

że jest niewielka ilość brakujących deklaracji wśród mieszkańców miasta. Nadmienił, że inne 

gminy wprowadziły rozwiązania dla dużych rodzin tj. duża rodzina z kartą dużej rodziny czy 

zmniejszona kwota opłaty w zależności od liczby członków rodziny. Zwrócił się o podanie 

informacji dot. ilości gospodarstw domowych na obszarze miasta, liczby deklaracji oraz ilości 

młodych osób mieszkających poza miejscem zameldowania.  

Radny p. Stanisław Dylewski (Ad Vocem) spostrzegł, że trudniejszym zadaniem jest 

utrzymanie segregacji w spółdzielniach mieszkaniowych zważywszy na: brak możliwości 

zdyscyplinowania mieszkańców w kwestii segregacji śmieci oraz znajdowanie się 

pojemników na odpady w pobliżu ulicy, co powoduje wrzucanie śmieci przez osoby nie 

będącymi mieszkańcami spółdzielni mieszkaniowej. Wyraził zdanie, że mieszkańcy 

spółdzielni mieszkaniowej porównywalnie segregują śmieci do mieszkańców domów 

jednorodzinnych. 

Radna p. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska zauważyła, że członkami Komisji stałych 

Rady Miasta w większości są radni pochodzący z jednego ugrupowania politycznego przez co 

opinie Komisji są pozytywne. Poddała pod zastanowienie odczytywanie wyników głosowań 

w poszczególnych komisjach przez Przewodniczących Komisji. Radna wspomniała, iż od 

Prezesa ZGK p. Pawła Mieczkowskiego oraz Z-cy Burmistrza Miasta p. Daniela Choinki nie 

otrzymała odpowiedzi potwierdzającej sprawowanie kontroli nad odbiorem śmieci. Dodała, 

że Radni nie otrzymali kalkulacji kosztów. Powiedziała, że w Ciechanowie wprowadzono 

pojemniki z zabezpieczeniami na kody kreskowe.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer udzielił informacji, iż przedłożenie Radzie Miasta  

projektu uchwały jest działaniem wymuszonym przez zmiany w przepisach prawa  

oraz zwiększenia się kosztów systemu gospodarki odpadami. Podkreślił, że sprawiedliwym 

rozwiązaniem jest ponoszenie kosztów gospodarowania odpadami przez wszystkich 

mieszkańców miasta. Wytłumaczył, iż nie ma sposobu weryfikacyjnego ilości osób 

mieszkających w danym gospodarstwie domowym poza oświadczeniami złożonymi przez 

mieszkańców miasta. Wskazał, że władze miasta w Ząbkach wspomniały Burmistrzowi 

Miasta o 40% różnicy między oświadczeniami mieszkańców miasta dot. gospodarki 

odpadami, a ilością osób zameldowanych w Ząbkach. Poinformował, że publiczne 

udostępnianie metod kalkulacji będzie przekazaniem wiedzy ZGK do konkurencji. Uznał jako 

formalny wniosek Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość dot. zmniejszenia kwoty opłaty  
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za odpady. Wspomniał, że Burmistrz Miasta przyjmuje do wiadomości zakres uchwalony 

przez Radę Miasta.  

Innych głosów w dyskusji nie było.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poddał pod głosowanie wniosek 

Klubu Radnych. 

Głosowano wniosek w sprawie: rozważenia możliwości zmniejszenia opłaty za odpady 

segregowane z proponowanych w projekcie uchwały 15,00 zł na 13,00 oraz za odpady 

zmieszane z 30,00 zł na 26,00 zł.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Robert Krajewski, Krzysztof 

Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Edward Witold Podbielski, Edward Zalewski 

PRZECIW (9) 

Stanisław Dylewski, Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, 

Jerzy Pawluczuk, Andrzej Pęksa, Mieczysław Szymalski, Henryk Wilczewski, Jacek 

Wilczyński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Renata Teresa Trojanowska 

 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poddał pod głosowanie projekt 

uchwały wraz z wnioskiem. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały Nr VIII/67/2019 w sprawie określenia metody 

ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki 

opłaty wraz z wnioskiem. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Robert Krajewski, Krzysztof 

Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys, Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Edward Witold Podbielski, Edward Zalewski 

PRZECIW (10) 
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Stanisław Dylewski, Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, 

Jerzy Pawluczuk, Andrzej Pęksa, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, 

Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński 

 

9.Podjęcie uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać projekt Budżetu 

Obywatelskiego Miasta Ostrów Mazowiecka na 2020 rok. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer poinformował, że do tej pory projekt Budżetu 

Obywatelskiego funkcjonował na obszarze miasta na podstawie zarządzenia wydawanego 

przez Burmistrza Miasta.  Powiedział, że proponowany projekt uchwały jest rezultatem 

korekty ustawy o samorządzie gminnym. Zaznaczył, że miasto było wśród grupy miast 

realizujących projekt Budżetu Obywatelskiego mimo braku wymagań ustawowych w tym 

zakresie.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski powiadomił, że Komisje 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radny p. Paweł Adrian Pecura zauważył, że projekt Budżetu Obywatelskiego 

umożliwia oddawanie głosu wszystkim mieszkańcom miasta, a także wprowadza procedurę 

odwoławczą. Wyraził zdanie, że wprowadzenie przytoczonych rozwiązań zaangażuje większą 

ilość mieszkańców miasta w proces tworzenia infrastruktury miasta.  

Innych głosów dyskusji nie było.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poddał pod głosowanie projekt 

uchwały.  

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały Nr VIII/68/2019 w sprawie wymagań, jakie 

powinien spełniać projekt Budżetu Obywatelskiego Miasta Ostrów Mazowiecka na 2020 

rok. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław 

Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof 

Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian 

Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław 

Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward 

Zalewski 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Ostrów Mazowiecka na 2019 

rok. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer zwrócił się w prośbą o zadawanie pytań w celu 

udzielenia wyjaśnień. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski powiadomił, że Komisje 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radna p. Anna Krajewska podkreśliła, że proponowany projekt uchwały zawiera 

cenne działania takie jak: darmowa sterylizacja psów i kotów; prowadzenie publikacji 

wizerunku psów na stornie internetowej miasta, które mają trafić do schroniska co ułatwia 

adopcję zwierząt bądź pozwala na znalezienie zagubionego zwierzaka. Spostrzegła, że 

również gmina Ostrów Mazowiecka rozpoczęła finansowanie sterylizacji. Wspomniała  

o prośbie radnej skierowanej do władz miasta w/s zorganizowania dyskusji publicznej,  

w której uczestniczyliby zaproszeni weterynarze, osoby zainteresowane temat oraz 

organizacje pozarządowe zajmujące się bezdomnością zwierząt.  Wymieniła następująco 

kwestie brakujące w proponowanym projekcie uchwały: 

-brak możliwości społecznej kontroli realizacji zadania hycla; 

-brak szczegółowego opisu standardów narzędzi hycla, by odławianie odbywało się w sposób 

humanitarny (zwłaszcza w stosunku do kotów wolno żyjących).           

Wyraziła zdanie, że przepisy dot. dokarmiania kotów są teoretyczne. Zdaniem radnej 

przyjęcie programu przez miasto nie rozwiązuje problemu. Wspomniała o interpelacji 

złożonej przez radną w lutym br., a także odpowiedzi władz miasta. Zapytała o przyczyny 

zlikwidowania rozdziału 5, który  był uwzględniony w zeszłorocznym programie opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta. 

Radny p. Mieczysław Szymalski biorąc pod uwagę wypowiedź radnej p. Anny 

Krajewskiej zasugerował ponowne przygotowanie projektu uchwały z uwzględnieniem 

kwestii wypowiedzianych przez radną p. Annę Krajewską. Poprosił o procedowanie uchwały 

na kolejnej sesji Rady Miasta.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer zaznaczył, że program odpowiada wszelkim 

standardom oraz nie jest obarczony błędami. Przypomniał, że podobna sytuacja wydarzyła  

się podczas procedowania poprzednio obowiązującego projektu uchwały w/s programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta. 

Wówczas ówczesna większość Rady Miasta nie przyjęła projektu uchwały, a w wyniku 

ustaleń przewodnicząca komisji właściwej miała zorganizować debatę celem poprawienia 

projektu uchwały. Nadmienił, że w ostateczności nie zorganizowano ww. przedsięwzięcia. 

Zwrócił się z prośbą o przyjęcie przedstawionego projektu uchwały. 

Radny p. Stanisław Dylewski powtórzył pytanie radnej p. Anny Krajewskiej.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer ponownie powiedział, że radna poprzednio pełniąca 

funkcję przewodniczącej komisji właściwej zadeklarowała zorganizowanie debaty w sprawie 

zeszłorocznego programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
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bezdomności zwierząt na terenie miasta. Objaśnił, że nie odbyło się ww. przedsięwzięcie. 

Podkreślił, że zaproponowany projekt uchwały został prawidłowo opracowany oraz pozwala 

realizować zgodnie z prawem określone zadania.  

Radny p. Stanisław Dylewski pytał czy okazał się być nieprawidłowy poprzednio 

obowiązujący program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie miasta. Poddał pod rozwagę to aby nie rezygnować z poprzednio 

obowiązującego programu jeśli był prawidłowy.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer powiadomił, że wszystkie obowiązujące programy 

były prawidłowe.  

Innych głosów dyskusji nie było.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poddał pod głosowanie projekt 

uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały Nr VIII/69/2019 w sprawie przyjęcia Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

miasta Ostrów Mazowiecka na 2019 rok. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Robert Krajewski, Krzysztof 

Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Edward Witold Podbielski, Edward Zalewski 

PRZECIW (9) 

Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Jerzy Pawluczuk, 

Andrzej Pęksa, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, 

Jacek Wilczyński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Dylewski 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Miasto Ostrów Mazowiecka, od dnia 1 września 2019 r. 

Dyrektor Wydziału Oświaty, Kultury i Integracji Społecznej p. Dorota Ambroziak 

udzieliła informacji, że proponowany projekt uchwały wynika z wygaśnięcia  aktualnej 

uchwały w dniu 31 sierpnia br. Poinformowała, że obecnie obowiązująca uchwała została 

podjęta w 2017 r. na czas procesu wygaszania gimnazjów.  
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W dyskusji wzięli udział: 

Radny p. Stanisław Dylewski zadał pytanie czy istnieją okoliczności, w których 

dyrektor placówki oświaty ma możliwość odmowy przyjęcia dziecka do szkoły.  

Dyrektor Wydz. OS p. Dorota Ambroziak powiadomiła, że w świetle przepisów prawa 

dyrektor ma prawo przyjąć do szkoły dzieci zamieszkujące obwód placówki oświaty. 

Dodatkowo, jeśli Dyrektor posiada wolne miejsca w szkole ma możliwość przyjęcia  

do placówki dzieci pochodzących spoza obwodu szkoły.          

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski zawiadomił, że Komisja Oświaty, 

Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia i Spraw Socjalnych pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Innych głosów dyskusji nie było.          

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poddał pod głosowanie projekt 

uchwały.  

  

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały Nr VIII/70/2019 w sprawie ustalenia planu sieci 

publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto Ostrów Mazowiecka, od 

dnia 1 września 2019 r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław 

Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof 

Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian 

Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław 

Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward 

Zalewski 

12. Podjęcie uchwał:  

a) w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat jak również trybu ich pobierania, 

b) w sprawie przyjęcia „Oceny zasobów pomocy społecznej w mieście Ostrów Mazowiecka 

za 2018 rok 

Kierownik MOPS p. Agnieszka Gwardiak zwróciła się do Radnych Miasta o zadawanie 

pytań w celu rozwiania wątpliwości.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski zawiadomił, że Komisja Oświaty, 

Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia i Spraw Socjalnych pozytywnie zaopiniowała projekty 

uchwał. 
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Brak głosów dyskusji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poddał pod głosowanie projekty 

uchwał.  

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały Nr VIII/71/2019 w sprawie określenia 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych 

dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia z opłat jak również trybu ich pobierania.  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław 

Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof 

Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian 

Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław 

Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward 

Zalewski 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały Nr VIII/72/2019 w sprawie przyjęcia „Oceny 

zasobów pomocy społecznej w mieście Ostrów Mazowiecka za 2018 rok”.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław 

Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof 

Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian 

Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław 

Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward 

Zalewski 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości komunalnej oznaczonej numerem działki 5032/2 o pow. 292 m2. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer wskazał, że udzieli odpowiedzi na pytania zadawane  

w toku dyskusji.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski zawiadomił, że Komisja Planowania 

Przestrzennego, Budownictwa i Gospodarki Gruntami pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 
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Brak głosów dyskusji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski podda pod głosowanie projekt 

uchwały.  

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały Nr VIII/73/2019 w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości komunalnej oznaczonej 

numerem działki 5032/2 o pow. 292 m2. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław 

Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof 

Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian 

Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław 

Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward 

Zalewski 

 

14. Podjęcie uchwał:  

a) w sprawie uchylenia Uchwały Nr VI/49/2019 Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 10 

kwietnia 2019 r. w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejskiego Przedszkola Nr 1 w Ostrowi 

Mazowieckiej do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej;  

b) w sprawie uchylenia Uchwały Nr VI/50/2019 Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 10 

kwietnia 2019 r. w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejskiego Przedszkola Nr 2 w Ostrowi 

Mazowieckiej do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej;  

c) w sprawie uchylenia Uchwały Nr VI/51/2019 Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 10 

kwietnia 2019 r. w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejskiego Przedszkola Nr 3 w Ostrowi 

Mazowieckiej do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer przedstawił, że powodem przedłożenia projektów 

uchwał jest zmiana linii orzeczniczej Wojewody. Wytłumaczył, że aktualnie nie ma potrzeby 

udzielenia upoważnień dyrektorom przedszkoli w/s załatwiania indywidualnych spraw  

z zakresu administracji publicznej.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski zawiadomił, że Komisja Oświaty, 

Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia i Spraw Socjalnych pozytywnie zaopiniowała projekty 

uchwał.  

Głosów w dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poddał pod głosowanie projekty 

uchwał.  

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały Nr VIII/74/2019 w sprawie uchylenia Uchwały 

Nr VI/49/2019 Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 10 kwietnia 2019 r. w sprawie 
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upoważnienia Dyrektora Miejskiego Przedszkola Nr 1 w Ostrowi Mazowieckiej do 

załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej .  

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław 

Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof 

Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, 

Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski 

NIEOBECNI (2) 

Jerzy Pawluczuk, Andrzej Pęksa 

Głosowano w sprawie:podjęcia uchwały Nr VIII/75/2019 w sprawie uchylenia Uchwały 

Nr VI/50/2019 Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 10 kwietnia 2019 r. w sprawie 

upoważnienia Dyrektora Miejskiego Przedszkola Nr 2 w Ostrowi Mazowieckiej do 

załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej;indywidualnych 

spraw z zakresu administracji publicznej. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław 

Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof 

Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata 

Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Pawluczuk 

 

Głosowano w sprawie:podjęcia uchwały Nr VIII/76/2019 w sprawie uchylenia Uchwały 

Nr VI/51/2019 Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 10 kwietnia 2019 r. w sprawie 

upoważnienia Dyrektora Miejskiego Przedszkola Nr 3 w Ostrowi Mazowieckiej do 

załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 
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Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław 

Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof 

Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys, Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata 

Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Pawluczuk 

 

15. Informacja o realizacji inwestycji.  

Dyrektor Wydziału Rozwoju Gospodarczego p. Sylwia Katarzyna Kos przestawiła stan 

realizacji inwestycji przyjętych na 2019 r. Poprosiła o zadawanie pytań w celu udzielenia 

wyjaśnień. 

Radny p. Jacek Wilczyński zadał pytanie czy ul. Alibaby o długości 50 m jest ujęta  

w realizacji inwestycji ul. Bajkowej. 

Dyrektor Wydz. RG p. Sylwia Katarzyna Kos odpowiedziała, że dokumentacja 

projektowa obejmuje ul. Bajkową.  

Radny p. Stanisław Dylewski  poddał pod zastanowienie zmianę przeznaczenia terenu, 

na którym planowana jest budowa szkoły na usługowo-mieszkalny z dodaniem np. usługi 

oświatowej.  Wspomniał, że wniosek o ww. treści w przeszłości podpisało kilku Radnych 

Miasta. 

Dyrektor Wydz. RG p. Sylwia Katarzyna Kos potwierdziła, że ul. Działkowa położona 

jest w rejonie sklepu Vigar. Zauważyła, że od bramy ROD Stokrotka rozpoczyna się ul. 

Błotna. Wyraziła przekonanie, że realizacja inwestycji budowy szkoły w planowanej 

lokalizacji nie wymaga wprowadzania zmian w aktualnie obowiązującym miejscowym planie 

zagospodarowania terenu.  

Radna p. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska poinformowała, że uzyskała informacje  

od mieszkańców miasta o zawieszeniu przez Wojewodę postępowania w/s  

ul. Wołodyjowskiego. Zapytała: na jaki okres czasu zostało zawieszone postępowanie w/s  

ul. Wołodyjowskiego, co było powodem zawieszenia ww. postępowania oraz jakie działania 

powinno podjąć miasto, by było kontynuowane postępowanie.  

Dyrektor Wydz. RG p. Sylwia Katarzyna Kos udzieliła informacji, że również 

otrzymała wiadomość o zawieszeniu przez Wojewodę postępowania w/s  

ul. Wołodyjowskiego. Wskazała, że zaistniała sytuacja wymaga podjęcia decyzji przez 

projektanta. Zadeklarowała, że władze miasta dokładają wszelkich starań prowadzących do 

rozwiązania zaistniałej sytuacji.  

Radny p. Paweł Adrian Pecura pogratulował zespołowi Wydziału RG za efektywne 

wykonywanie pracy.  

Dyrektor Wydz. RG p. Sylwia Katarzyna Kos podziękowała radnemu p. Pawłowi 

Adrianowi Pecurze.  
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Radny p. Stanisław Dylewski zadał pytanie czy są planowane przedsięwzięcia  

na ul. 3 Maja oraz ul. Grota Roweckiego. Stwierdził, że w złym stanie jest stan nawierzchni 

asfaltowej na ul. 3 Maja pomiędzy skrzyżowaniami.  

Dyrektor Wydz. RG p. Sylwia Katarzyna Kos udzieliła odpowiedzi, iż ul. Grota 

Roweckiego jest częścią drogi wojewódzkiej 627. Powiadomiła o ogłoszonym przetargu  

dot. odmowy asfaltowej m. in na ul. 3 Maja.  Wytłumaczyła, że odcinek ul. 3 Maja 

wspomniany w wypowiedzi radnego p. Stanisława Dylewskiego nie należy do miasta. 

Jednocześnie dodała, że władze miasta informują właścicieli ww. odcinka drogi o stanie 

nawierzchni asfaltowej. 

Radny p. Krzysztof  Laska wyraził zdanie, że informacja przedstawiona przez 

Dyrektor Wydz. RG p. Sylwię Katarzynę Kos to odzwierciedlenie dużej ilości przedsięwzięć 

realizowanych w obszarze miasta.  

Innych głosów dyskusji nie było.  

 

16. Informacja o działalności Międzygminnego Związku „Ziemia Ostrowska” za 2018 r. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer zwrócił się do Radnych Miasta o zadawanie pytań.  

Brak głosów dyskusji.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski stwierdził, że Rada Miasta przyjęła 

informacje o działalności Międzygminnego Związku „Ziemia Ostrowska” za 2018r. 

 

17. Wolne wnioski i sprawy różne.  

W dyskusji wzięli udział: 

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał kiedy odbędzie się głosowanie nad wnioskiem 

wypracowanym na posiedzeniu Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno-

Gospodarczego. Zdaniem radnego dotychczas wnioski wypracowane na posiedzeniach 

Komisji były procedowane na sesji Rady Miasta w formie głosowania.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski podkreślił, iż zgodnie z procedurą 

wniosek Komisji Finansowej został przekazany do Burmistrza Miasta.  

Radny p. Mieczysław Szymalski przypomniał o interpelacji złożonej przez klub 

Radnych w dniu 13 lutego br. dot. wysokości bonifikaty w/s przekształcenia prawa 

użytkowania wieczystego gruntu na cele mieszkaniowe w prawo własności tych gruntów. 

Zauważył, że mieszkańcy miasta oraz radni są zainteresowani wskazaną sprawą. Zadał 

pytanie na jakim etapie jest proces przygotowywania projektu uchwały w ww. temacie.  

Radny p. Paweł Adrian Pecura objaśnił, że otrzymał informacje o uruchomieniu 

konkursu na działania związane z ekologią, satysfakcją społeczną i wdrożeniem mieszkańców 

w system zarządzania miastami. Wytłumaczył, że w przytoczonym konkursie można 



32 

 

 

pozyskać dofinansowanie na działania ekologiczne. Poddał pod zastanowienie możliwość 

wzięcia udziału miasta w ww. konkursie.  

Radny p. Stanisław Dylewski zwrócił się z prośbą o jednakową dbałość estetyczną  

dot. zieleni usytuowanej w różnych miejsca ma obszarze miasta.   

Mieszkaniec miasta p. Krzysztof Swaczyna przedstawił informacje w/s ostrowskiego 

teatru Scena Kotłownia. Poinformował, że pełni funkcję prezesa Ostrowskiego Towarzystwa 

Inicjatyw Kulturalno-Oświatowych, które zajmuje się inicjatywą prowadzenia teatru Scena 

Kotłownia. Podziękował Radzie Miasta poprzedniej kadencji za przekazanie teatrowi Scena 

Kotłownia środków pieniężnych w kwocie 3500 zł miesięcznie, dzięki czemu teatr mógł 

rozwijać swoją działalność. Wyjaśnił, że w obecnej kadencji wysokość przekazywanych 

środków pieniężnych uległa zmniejszeniu do kwoty 1500 zł miesięcznie. Dodatkowo w dniu 

30 kwietnia br. dysponent pomieszczeń teatru Scena Kotłownia czyli Zarząd Powiatu 

rozwiązał umowę najmu w terminie miesięcznym bez wskazania uzasadnienia. Objaśnił,  

że równocześnie teatr Scena Kotłownia nie może magazynować w dotychczasowych 

pomieszczeniach rekwizytów i przedmiotów scenicznych, a ze względu na dużą ilość 

nagromadzonych rzeczy będzie trudno znaleźć nowe miejsce służące jako pomieszczenie 

magazynowe. Udzielił informacji o odbyciu się kontroli Straży Pożarnej w miejscu 

aktualnego funkcjonowania teatru Scena Kotłownia. Wynikiem wykonanej kontroli były  

zalecenia Straży Pożarnej, które umożliwiają dalsze prowadzenie działalności w bieżącym 

miejscu teatru scena kotłownia. Zauważył, że teatr Scena Kotłownia przez 16 lat 

funkcjonował w jednej lokalizacji. Podał, że aktualnie teatr Scena Kotłownia wykształcił ok. 

50 młodych adeptów sztuki, a wszystkich osób uczęszczających do teatru było ponad 100. 

Mieszkaniec miasta zwrócił się z prośbą do władz miasta o pomoc w związku z przytoczoną 

sytuacją. Wspomniał o nowych miejscach kultury w mieście, które mogłyby być 

udostępnione do celu zrealizowania umowy z władzami miasta na wykonanie spektakli.  

Radny p. Jerzy Pawluczuk wyraził przekonanie, że działalność prowadzona przez teatr 

Scena Kotłownia stanowi uzupełnienie przedsięwzięć Miejskiego Domu Kultury. Wyraził 

zdanie, że Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer powinien dołożyć wszelkich starań w celu 

udzielenia pomocy teatrowi Scena Kotłownia zważywszy na zaistniałą sytuację.  

Radny p. Stanisław Dylewski zwrócił się do władz miasta o wsparcie, które umożliwi 

dalsze funkcjonowanie teatru Scena Kotłownia. Wyraził opinię, że teatr Scena Kotłownia  

jest „ambasadorem” miasta podając przykład zajęcie drugiego miejsca przez teatr Scena 

Kotłownia w ogólnopolskim konkursie. Zwrócił uwagę, że wiele osób uczęszczających  

do teatru Scena Kotłownia kontynuuje naukę sceniczną w szkołach położonych w Warszawie, 

Łodzi czy Krakowie.  

Radny p. Michał Kacprzak wyraził opinię, że szesnastoletnia działalność teatru Scena 

Kotłownia wniosła wiele wartości do miasta. Poprosił Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera  

o uruchomienie pomocy dla teatru Scena Kotłownia. 

Radna p. Beata Herman wspomniała o doświadczeniach radnej z przedsięwzięciami 

zorganizowanymi przez teatr Scena Kotłownia, dzięki którym radna wyraża bardzo 
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pozytywną opinię o działalności teatru Scena Kotłownia. Zaznaczyła, że miasto dokłada 

starań wspomagających ww. instytucję poprzez przekazywanie środków pieniężnych.   

Radny p. Mieczysław Szymalski poinformował, że Klub Radnych będzie wspierał 

Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera w działaniach mających na celu udzielenie pomocy 

teatrowi Scena Kotłownia. Spostrzegł, że przytoczona instytucja oraz p. Rafał Swaczyna 

realizują mnóstwo inicjatyw. Wyraził zdanie, że władze miasta mogą porozmawiać  

z władzami Starostwa w/s funkcjonowania teatru Scena Kotłownia bądź wykonać 

samodzielne działania wspierające instytucję. 

Radny p. Jacek Wilczyński zaapelował o uprawianie polityki na terenie miasta w sposób 

niekrzywdzący dzieci. Wyraził zdanie, że sytuacja teatru Scena Kotłownia jest wynikiem 

działań politycznych. Dodatkowo podał przykład zamknięcia Młodzieżowej Orkiestry Dętej.  

Radny p. Krzysztof  Laska zadał pytanie czy sprawa działania teatru Scena Kotłownia 

była rozpatrywana na posiedzeniu Rady Powiatu. Zauważył, że władze powiatu mają  

w posiadaniu wiele obiektów kubaturowych.  

Mieszkaniec miasta p. Krzysztof Swaczyna wyjaśnił, że po otrzymaniu pisma  

dot. wypowiedzenia najmu pomieszczeń dla teatru Scena Kotłownia przedstawiciele teatru 

odbyli rozmowę ze Starostą Ostrowskim oraz Wicestarostą Ostrowskim będącymi członkami 

Zarządu. Powtórzył, że zostały wykonane wszystkie zalecenia Straży Pożarnej, które pojawiły 

się w trakcie przeprowadzenia kontroli budynku. Dodał, że dwie propozycje nowych 

lokalizacji teatru Sceny Kotłownia były odrzucone. Pierwsza to bursa szkolna, gdzie 

równocześnie nie wydano zgody na użycie piwnicy budynku jako pomieszczenia 

magazynowego na rzeczy należące do teatru Scena Kotłownia. Drugą lokalizację stanowiła 

mała sala gimnastyczna przy Liceum Ogólnokształcącym im. Mikołaja Kopernika.  

Radna p. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska poinformowała o przygotowaniu przez radną 

projektu stanowiska Rady Miasta w/s sytuacji teatru Scena Kotłownia w brzmieniu:  

„ Stanowisko Rady Miasta Ostrów Mazowiecka. Radni Rady Miasta zwracają się z prośbą  

do Burmistrza Miasta Ostrów Mazowiecka o niezwłoczne podjęcie, lecz nie później jak  

do 28.05.2019r rozmów i negocjacji z Zarządem Powiatu Ostrowskiego w sprawie dalszego 

bezpłatnego udostępnienia dotychczasowego lokalu dla teatru Scena Kotłownia w celu 

dalszego jej funkcjonowania. Dla rozwoju kulturalnego społeczności, w szczególności dzieci   

i młodzieży naszego miasta. Prosimy o poinformowanie radnych Rady Miasta o podjętych 

działaniach do dnia 30.05.2019 a w przypadku pozbawienia możliwości dalszego korzystania 

teatru z dotychczasowego lokalu prosimy o przedstawienie lokalu zastępczego  

to jest możliwości udostępnienia odpowiedniego lokalu z zasobów miasta Ostrów Maz.  

dla funkcjonowania teatru Scena Kotłownia.” Wyjaśniła, że data 28.05.2019r. Pojawiająca się 

w projekcie stanowiska wynika z terminu upłynięcia wypowiedzenia z dniem 31.05.2019r. 

Poprosiła o procedowanie ww. projektu stanowiska w formie głosowania.   

Radna p. Beata Herman (Ad Vocem) zaproponowała zapoznanie się z opinią Burmistrza 

Miasta p. Jerzego Bauera przed ewentualnym głosowaniem nad projektem stanowiska Rady 

Miasta, ponieważ zdanie Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera może wskazywać brak 

potrzeby  wypracowania stanowiska Rady Miasta.  
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Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer udzielił informacji, że zabierze głos po wypowiedzi 

innych uczestników dyskusji.  

Radny p. Jacek Wilczyński (Ad Vocem) zwrócił się z prośbą o poddanie pod głosowanie 

projektu stanowiska Rady Miasta stworzonego przez radną p. Jolantę Jadwigę Kwiatkowską.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer (Ad Vocem) zwrócił uwagę, że stowarzyszenie OTIKO 

jest jedną z wielu organizacji pozarządowych. Dodał, że nie należy do zasobów miasta.  

Nadmienił, że corocznie uchwalana jest uchwała dot. współpracy z organizacjami 

pozarządowymi. Wytłumaczył, że pełniąc funkcję zarówno Burmistrza Miasta Ostrów 

Mazowiecka jak i Wicestarosty Powiatu Ostrowskiego był zaangażowany w działalność teatru 

Scena Kotłownia. Określił, że w ciągu czterech lat pełnienia funkcji Burmistrza Miasta 

skierowano sumę 210 tys. zł z budżetu miasto do teatru Scena Kotłownia. Dodatkowo  

w projekcie budżetu miasta 2015 r. zaproponowanym przez Burmistrza Miasta p. Władysława 

Krzyżanowskiego znajdowała się zrealizowana inwestycja zakupu dwóch pianin do teatru 

Scena Kotłownia w wartości 30 tys. zł. co daje łączną kwotę 250 tys. zł.  Poprosił dyrektor 

wydziału Oświaty, Kultury i Integracji Społecznej p. Dorotę Ambroziak o wyjaśnienie jaką 

kwotę otrzymuje teatr Scena Kotłownia przyjmując mechanizm płatności „za spektakl”.  

Dyrektor Wydziału OS p. Dorota Ambroziak przedstawiła, że od początku trwania 

umowy w br. stowarzyszenie OTIKO przedkładało faktury na kwoty 3500zł, które zostały 

zrealizowane przez miasto. Wyraziła niezrozumienie pojawieniem się kwoty 1500zł  

w wypowiedzi Prezesa Stowarzyszenia OTIKO p. Krzysztofa Swaczyny.  

Mieszkaniec miasta p. Krzysztof Swaczyna wtrącił pytanie o styczeń i luty.  

Dyrektor Wydziału OS p. Dorota Ambroziak zwróciła uwagę, że w styczniu oraz lutym 

stowarzyszenie OTIKO nie podpisało umowy z władzami miasta mimo zaproszenia władz 

miasta do podpisania umowy.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer poinformował, że sprawa niepodpisania umowy 

stowarzyszenia OTIKO z władzami miasta była rozpatrywana na szerokim spotkaniu 

kierownictwa. Dodał, że podczas szerokiego spotkania kierownictwa Prezes Stowarzyszenia 

OTIKO p. Krzysztof Swaczyna w zasadniczy sposób zmienił swoje zdanie w wówczas 

omawianej kwestii po wypowiedzi Burmistrza Miasta, w której Burmistrz Miasta określił 

problemy. Podał, że w przytoczonej sprawie odbył rozmowę ze Starostą Ostrowskim  

p. Zbigniewem Chrupkiem. Wskazał, że ww. sprawa była omawiana przez władze Starostwa 

na początku roku. Zaznaczył, że Starosta Ostrowski p. Zbigniew Chrupek otrzyma precyzyjną 

informację z dzisiejszych wypowiedzi na sesji Rady Miasta. Wskazał, że Burmistrz Miasta 

wraz z administracją udzielą pomocy w ww. sprawie teatru Scena Kotłownia przy 

konsekwentnym egzekwowaniu zapisów w umowie i respektowaniu przepisów prawa. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer wspomniał, że władze miasta udzielają wsparcia 

organizacjom pozarządowym poprzez uchwalanie przez Radę Miasta programu współpracy  

z organizacjami pozarządowymi w oparciu o ustawę.  

Radny p. Jacek Wilczyński powtórzył słowa ze swoich poprzednich wypowiedzi.  
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Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer wyjaśnił, że Młodzieżowa Orkiestra Dęta uczestniczyła  

w obchodach święta uchwalenia Konstytucji 3 Maja. Wytłumaczył, że rozwojowy projekt 

Młodzieżowej Orkiestry Dętej podlegającej MDK ma zapewnione środki finansowe. 

Podkreślił, że nie prawdą jest twierdzenie że nie funkcjonuje Młodzieżowa Orkiestra Dęta.  

Radny p. Jacek Wilczyński (Ad Vocem) wyjaśnił, że próbował bezskutecznie zapisać 

dziecko na zajęcia do Młodzieżowej Orkiestry Dętej. Zapytał o podanie miejsca, godziny 

 i terminów zajęć.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer odpowiedział, że należy zwrócić się do Dyrektor MDK 

p. Marty Molskiej o uzyskanie szczegółowych informacji dot. Młodzieżowej Orkiestry Dętej. 

Zapewnił, że jest to projekt wieloletni.  

Radna p. Beata Herman (Ad Vocem) przypomniała, że brak możliwości funkcjonowania 

teatru Scena Kotłownia w obecnej lokalizacji jest spowodowane planowanym 

przeprowadzeniem remontu pomieszczeń przez zarządcę budynku. Dodała, że ta przytoczoną 

informację radna usłyszała na Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia i Spraw 

Socjalnych od Prezesa Stowarzyszenia OTIKO p. Krzysztofa Swaczyny. 

Radny p. Jacek Wilczyński (Ad Vocem) wtrącił, że pierwszy raz usłyszał o powodzie 

wypowiedzenia umowy najmu lokalu dla teatru Scena Kotłownia. Mając na względzie 

wypowiedź radnej p. Beaty Herman spostrzegł, że w takim przypadku od dłuższego czasu 

powinna być zamknięta Szkoła Podstawowa tzw. „Mała jedynka”. 

Radny p. Jerzy Pawluczuk (Ad Vocem) wyraził zdanie, że Młodzieżowa Orkiestra Dęta 

była najlepiej prezentującą się orkiestrą wśród wszystkich orkiestr biorących udział w święcie 

narodowym na Ukrainie, w którym uczestniczył radny. Zdaniem radnego budowanie renomy 

wymaga czasu, niewiele go trzeba do zniszczenia czegoś, zaś do odbudowania potrzeba lat. 

Radny p. Bogusław Konrad przypomniał o wielokrotnie powtarzanym fakcie  

dot. działania Młodzieżowej Orkiestry Dętej przy Miejskim Oddziale Ochotniczej Straży 

Pożarnej.  Zaznaczył, że MDK złożył ofertę finansowania Młodzieżowej Orkiestry Dętej  

na zasadzie płatności za koncert. Dodał, że nie podpisano umowy w ww. kształcie. Złożył 

propozycje zwrócenia się do Zarządu Miejskiego Oddziału Ochotniczej Straży Pożarnej  

w celu uzyskania informacji o przyczynie nie uruchomienia Młodzieżowej Orkiestry Dętej.  

Radny p. Stanisław Dylewski wspomniał, że uczestniczył w br. uroczystych obchodach 

święta Konstytucji 3 Maja gdzie grała Młodzieżowa Orkiestra Dęta. Po zakończeniu 

występów radny pytając o skład grającej orkiestry uzyskał informację od jednego z członków 

orkiestry, że w orkiestrze grają osoby z Łomży oraz 7 osób z miasta. Uznał, że Burmistrz 

Miasta p. Jerzy Bauer nie jest Burmistrzem wszystkich mieszkańców miasta. Nadmienił,  

że decyzje dot. miasta powinny być podejmowane po rozmowach ze wszystkimi radnymi 

miasta.  

Radny p. Krzysztof Laska (Ad Vocem) zwrócił uwagę, że problem teatru Scena 

Kotłownia nie jest skutkiem działań podjętych przez władze miasta. Podkreślił, że sprawa jest 

poważna dlatego radny zgadza się na przyjęcie stanowiska Rady Miasta w zakresie zwrócenia 

się do Burmistrza Miasta o podjęcie negocjacji z władzami starostwa.  
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Radna p. Beata Herman (Ad Vocem) poprosiła o to, aby nie obarczać winą za zaistniałą 

sytuację teatru Scena Kotłownia Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera, który nie ma związku 

ze sprawą teatru Scena Kotłownia. Zwróciła się o udostępnienie projektu stanowiska radnych 

Rady Miasta np. w formie papierowej dającej możliwość wszystkim radnym zapoznania  

się z treścią dokumentu. 

Radny p. Paweł Adrian Pecura udzielił informacji, że początkiem zaistniałej sytuacji  

z dotychczasowym lokalem teatru Scena Kotłownia była kwestia remontu budynku. 

Poinformował, że zmiana przeznaczenia lokalu wymaga posiadania prawa do dysponowania 

nieruchomością na cele związane. Dodał, że na najbliższej sesji Rady Powiatu będzie 

rozpatrywana kwestia zabezpieczenia środków pieniężnych na dokumentację projektową 

obecnego lokalu teatru Scena Kotłownia. Zaproponował ogłoszenie przerwy przed 

przystąpieniem do głosowania nad projektem stanowiska Radnych Rady Miasta.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że zarządzi przerwę 

w przypadku jeśli radna p. Jolanta Kwiatkowska oraz radny  

p. Jacek Wilczyński nie rezygnują z wniosków.   

Radny p. Krzysztof  Laska (Ad Vocem) zasugerował, by poddać pod głosowanie 

wniosek o upoważnienie Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera do negocjacji ze Starostą 

Powiatowym p. Zbigniewem Chrupkiem w celu rozwiązania sprawy teatru Scena Kotłownia.  

Radny p. Jacek Wilczyński (Ad Vocem) zaznaczył, że  radnemu przysługuje prawo  

do  składania wniosków formalnych. Poddał pod zastanowienie zorganizowanie wspólnego 

posiedzenia dla Radnych Rady Miasta i Radnych Rady Powiatu w celu uzyskania wiedzy na 

temat stanowiska Radnych Powiatu w/s sytuacji teatru Scena Kotłownia. Powtórzył wcześniej 

składany wniosek.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski zwrócił się do radnej p. Jolanty 

Jadwigi Kwiatkowskiej o odczytanie projektu stanowiska Radnych Rady Miasta.  

Radna p. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska przeczytała projekt stanowiska Radnych Miasta 

o treści: „ Stanowisko Rady Miasta Ostrów Mazowiecka. Radni Rady Miasta zwracają się  

z prośbą do Burmistrza Miasta Ostrów Mazowiecka o niezwłoczne podjęcie, lecz nie później 

jak do 28.05.2019r rozmów i negocjacji z zarządem powiatu ostrowskiego w sprawie dalszego 

bezpłatnego udostępnienia dotychczasowego lokalu dla teatru scena kotłownia w celu 

dalszego jej funkcjonowania służącego dla rozwoju kulturalnego społeczności,  

w szczególności dzieci i młodzieży naszego miasta. Prosimy o poinformowanie radnych rady 

miasta o podjętych działaniach do dnia 30.05.2019. W przypadku pozbawienia możliwości 

dalszego korzystania teatru z dotychczasowego lokalu prosimy o przedstawienie lokalu 

zastępczego to jest możliwości udostępnienia odpowiedniego lokalu z zasobów miasta Ostrów 

Mazowiecka dla funkcjonowania teatru scena kotłownia.” Pokreśliła, że w ww. projekcie 

stanowiska nie ma zawartych zobowiązań a podjęcie działań odnośnie udzielenia pomocy 

teatrowi.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski ogłosił 10-minutową przerwę.  

Przerwa w obradach.  
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Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski wznowił obrady sesji Rady Miasta a 

następnie poddał pod głosowanie projekt Stanowiska.   

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Stanowiska Radnych Rady Miasta Ostrów Mazowiecka.  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Stanisław Dylewski, Michał Kacprzak, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Jerzy Pawluczuk, 

Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński 

PRZECIW (10) 

Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Robert Krajewski, Krzysztof 

Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Edward Witold Podbielski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Edward Zalewski 

NIEOBECNI (3) 

Anna Krajewska, Andrzej Pęksa, Mieczysław Szymalski 

 

 Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer powtórzył deklarację udzielenia możliwej  

do wykonania pomocy ze strony miasta dla teatru Scena Kotłownia. Podkreślił, że kooperacja 

Burmistrza Miasta z teatrem Scena Kotłownia pozostanie na takim samym poziomie. 

Ponownie powiedział, że podejmowane decyzje na przestrzeni kilku lat, w których brał udział 

Burmistrz Miasta przyczyniły się do przekazania teatrowi Scena Kotłownia łącznej sumy 

ponad 250 tys. zł. Poinformował, że sprawa OTIKO jest jednym z wielu tematów 

poruszanych w rozmowach władz miasta z władzami powiatu. Podziękował za wnikliwą 

analizę sytuacji teatru scena kotłownia. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski ogłosił, że sesja Rady Miasta  

w/s udzielania absolutorium Burmistrzowi Miasta planowana jest na dzień 19 czerwca br. 

Dodał, że dyrektorzy miejskich placówek oświatowych przekazali informację, iż uroczystości 

zakończenia roku szkolnego nie będą kolidować z ww. sesją.   

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer powiedział, że proponowany termin sesji wynika  

z czasu trwania opiniowania przez Regionalną Izbę Obrachunkową wniosku złożonego  

od władze miasta w/s absolutorium.  

 

18. Zakończenie obrad. 
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Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski stwierdził, że porządek obrad  7 - ej  

sesji Rady Miasta został wyczerpany. Następnie podziękował za aktywny udział w obradach 

sesji i zamknął obrady 7- ej sesji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka.  

 

 

Przewodniczący 

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka 

 

 

Przygotował(a):  

Magdalena Tyl- pomoc administracyjna 

 


